



MISSION PERMANENTE
DE LA RÉPUBLIQUE DU BÉNIN
AUPRÈS DES NATIONS UNIES

PERMANENT MISSION
OF THE REPUBLIC OF BENIN
TO THE UNITED NATIONS

355 Lexington Avenue Unit 14-B
New York, NY 10017

Téléphone : 212 684 1339 / Fax : 646 790 3556

Courriels : onu.newyork@gouv.bj/beninewyork@gmail.com

N° 017 /MPB/CM/MC/ATT/25

La Mission Permanente de la République du Bénin auprès des Nations Unies présente ses compliments au Secrétariat du Comité de la Résolution 1540 du Conseil de Sécurité des Nations Unies et a l'honneur de porter à sa connaissance que le Bénin souhaite organiser à Cotonou, au cours du premier trimestre de cette année, un atelier national consacré à l'élaboration de son Plan d'actions pour la mise en œuvre de la Résolution 1540.

La Mission serait reconnaissante au Secrétariat, de l'accompagnement et de l'assistance technique et matérielle dont pourrait bénéficier le Bénin dans le cadre de l'organisation et de la réussite dudit atelier.

La Mission Permanente de la République du Bénin auprès des Nations Unies remercie le Secrétariat du Comité de la Résolution 1540 du Conseil de Sécurité des Nations Unies de son aimable coopération et saisit cette occasion pour lui renouveler les assurances de sa haute considération.

New York, 15 janvier 2025

SECRETARIAT DU COMITE DE LA RESOLUTION 1540
DU CONSEIL DE SECURITE DES NATIONS UNIES

ATT.: PRESIDENT DU COMITE 1540

NEW YORK



Translated from French

Permanent Mission of the Republic of Benin to the United Nations

No. 017/MPB/CM/MC/ATT/25

The Permanent Mission of the Republic of Benin to the United Nations presents its compliments to the secretariat of the Security Council Committee established pursuant to resolution 1540 (2004) and has the honour to inform it that Benin wishes to hold a national workshop in Cotonou, in the first quarter of this year, to prepare its action plan for the implementation of Security Council resolution 1540 (2004).

The Mission would be grateful for any support and technical and material assistance that the secretariat could provide to Benin in organizing and ensuring the success of the said workshop.

The Permanent Mission of the Republic of Benin to the United Nations thanks the secretariat of the Security Council Committee established pursuant to resolution 1540 (2004) for its kind cooperation and takes this opportunity to convey the renewed assurances of its highest consideration.

New York, 15 January 2025

Secretariat of the Security Council Committee
established pursuant to resolution 1540 (2004)
New York

For the attention of the Chair of the Committee
